
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KOREA • SEOUL• JEJU 

潮游韩国首尔+济州游
8D6N TRENDY KOREA SEOUL + JEJU ISLAND 

Tour Code: 8KICN-J 
(Updated: 01-AUG-2023) 



 
集合与吉隆坡国际机场，乘搭飞机前往仁川机场， 
 
 
       

         3★济州岛贝尼克酒店或同级 

【松月洞童话村】小镇就像一个巨大的 3D 童话彩绘村，以各国童话故 
事当作主题 
【金浦 ✈ 济州 】 
【道头峰彩虹海岸路】济州岛充满色彩的海岸道路可以留下美丽纪念照 
【东门市场】完好地保留着传统市场的特征，就是济州岛最火爆的小吃 
一条街了 
 
 
 

                3★济州岛贝尼克酒店或同级 

【城山日出峰】是 10 万年前海底火山爆发而形成的巨大岩石山，济州 
岛十大绝景之一 
【城邑民俗村】位于汉拿山麓，是完全保存了韩国传统的一处民俗村 
【山茶花之丘】这是一家以山茶花为主题的庭园 
【无人咖啡厅】特别的不仅是它梦幻的纯白色外观，还有它是完全没有 
任何店员或老板在场为你服务的无人咖啡馆 
【橘子采摘（季节性）】因季节而定，体验采摘橘子乐趣 
 
 
 

           3★首尔海滨湾酒店或同级 

【济州 ✈ 金浦】 
【南怡岛】以南怡岛四季风景、《冬季恋歌》取景地闻名，自此成为了来 
韩旅游必到的景点之一 
【 星空图书馆】是韩国最夯的拍照打卡图书馆 
 
 
 

           3★首尔海滨湾酒店或同级 
【景福宫】位于光化门广场北面，是首尔旅游必打卡的一站，是朝鲜王 
朝的主要皇宫。 
【青瓦台（路径）】是韩国总统府邸及韩国政治事务处理场所 
【北村韩屋村】是一座韩国村庄，该村以韩屋和传统韩国建筑风格的小 
屋闻明 
【建大蓝色集装箱】是由 200 多个集装箱组成的购物中心 
【鹭粱津水产市场】来首尔最大的水产市场品尝海鲜的美味 
 

     
 

         3★仁寺洞宜必思酒店或同级 
【人参】【化妆品】【护肝宝】【国际免税】  
【首尔椰子箱+赠送饮品】视错觉博物馆体验一个由光学幻觉、VR 游戏 
和巨大的球池组成的世界 
【弘大商圈】号称全首尔最年轻、自由的地区，更是艺术、地下文化蓬 
勃发展的重镇 
 
 
 

   3★仁寺洞宜必思酒店或同级 
**全天自由活动** 
 
 
 
今天自由活动， 知道时间送往机场返回美丽家园. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take a flight to Incheon 
Airport  
 

 
 

     3★Benikea Hotel Jeju OR SIMILAR 
【Songwol-dong Fairy Tale Village】The town is like a huge 3D fairy tale 
 painting village, with the theme of fairy tales from various countries 
【Gimpo ✈ Jeju 】 
【Dodubong Rainbow Coastal Road】The colorful coastal road in Jeju 
 Island can leave beautiful souvenir photos 
【Dongmen Market】 It preserves the characteristics of the traditional  
market well, and it is the most popular snack street in Jeju Island. 
 
 

                   

3★Benikea Hotel Jeju OR SIMILAR 
【Seongsan Sunrise Peak】 is a huge rocky mountain formed by the  
eruption of a submarine volcano 100,000 years ago. It is one of the top ten  
scenic spots in Jeju Island. 
【Seongeup Folk Village】 Located at the foot of Halla Mountain, it is a  
folk village that completely preserves Korean traditions 
【Camellia Hill】This is a camellia-themed garden 
【Unmanned Cafe】 What is special is not only its dreamy pure white  
appearance, but also that it is an unmanned cafe that does not have any  
shop assistants or bosses present to serve you 
【Orange picking (seasonal) 】 Depending on the season, experience  
the fun of picking oranges 
 
 
 

3★ Seoul Marina Bay Hotel OR SIMILAR 
【Jeju ✈ Gimpo】 
【Nami Island】 is famous for the four seasons scenery of Nami Island and the filming  
location of [Winter Sonata]. Since then, it has become one of the must-see attractions  
when traveling in Korea 
【Starry Sky Library】 is the most popular photo-taking library in Korea 
 
 

3★ Seoul Marina Bay Hotel OR SIMILAR 
【Gyeongbokgung Palace】Located in the north of Gwanghwamun Square, it is a must- 
see stop when traveling in Seoul. It is the main palace of the Joseon Dynasty. 
【Cheong Wa Dae (Pass-by) 】 is the residence of the President of South Korea and the  
political affairs office of South Korea 
【Bukchon Hanok Village】 is a Korean village known for its Hanok and traditional  
Korean architectural style huts 
【CommonGround Container】is a shopping area composed of more than 200 container 
【Noryangjin Fish Market】 Come to the largest fish market in Seoul to taste the  
delicious seafood 

 
 

            3★ ibis Ambassador Seoul Insadong Hotel OR SIMILAR 
【Ginseng】【Cosmetics】【Huganbao】【International Duty Free】 
【Seoul Coconut Box + Free Drink】Visual Illusion Museum experience an optical illusion 
VR game and a world of giant ball pools 
【Hongdae Business District】 Known as the youngest and freest district in Seoul, it is  
also a place where art and underground culture flourish booming town 
 
 

 

            3★ ibis Ambassador Seoul Insadong Hotel OR SIMILAR  
**Full day Free and Easy in Seoul** 
 
 
 
Today Free and easy at own leisure until the time transfer to airport check in  
Return back to home sweet home. 

 

吉隆坡 ✈ 仁川 , 首尔 第 1 天 （-） 

首尔 ✈ 济州  第 2 天 （早 /午/晚餐） 

The above itinerary is for reference only, and is subject to any 
necessary changes in accordance to local requirements. 
上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新

调整后为准。 

济州  第 3 天 （早/午/晚餐） 

济州 ✈ 首尔 第 4 天 （早/午/晚餐） 

首尔 第 5 天 （早 /午/晚餐） 

首尔 第 6 天 （早 /午餐/-） 

首尔 第 7 天           （早餐） 

首尔 ✈ 吉隆坡  第 8 天           （早餐） 

KUALA LUMPUR ✈ INCHEON , SEOUL DAY 1 （-） 

SEOUL ✈ JEJU ISLAND  DAY 2 （B / L / D） 

JEJU ISLAND  DAY 3 （B / L / D） 

JEJU ISLAND ✈ SEOUL DAY 4 （B / L / D） 

SEOUL DAY 5 （B / L / D） 

SEOUL DAY 6 （B / L / D） 

SEOUL DAY 7                   （B） 

INCHEON , SEOUL  ✈ KUALA LUMPUR  DAY 8                （B） 

Tour Code: 8KICN-J 
(Updated: 01-AUG-2023) 


